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Andrzej Gotqbieski

Radny Rady Miasta Wtoctawek

Pan

dr Marek Wojtkowski

Prezydent Miasta Wloclawek

Szanowny Panie Prezydencie

W imieniu mieszkaric6w Wfoclawka zwracam siq z pro6bq o zainstalowanie
dodatkowego oSwietlenia dw6ch przej66 dla pieszych na ulicy Kapitulnej. Przej6cia dla
pieszych sq umiejscowione na odcinku pomiqdzy ulicq Zimnq i ulicq Siennl.

Przechodzqcy przez przej6cie piesi sq mato widoczni i mo2e doj6i do duiej tragedii na

tych przej6ciach.

Z powa2aniem

/') /) 
/,-/-

f( 1*/1"- ''/l


